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REPUBLIKA HRVATSKA         Ad.2. 
ISTARSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA MEDULIN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA: 021-05/16-01/0007 
URBROJ:2168/02-01/4-16-26 
Medulin, 30.11.2016.             
 
 
 

SKRAĆENI  ZAPISNIK 
SA 29.SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE MEDULIN 

odrţane dana 27.listopada  2016. godine s početkom u 19:00 sati 
u Medulinu, Centar 223/I, u  prostoriji općinske vijećnice 

  
 
 
Prisutni:Jovan Milovan, Jukopila Emil, Leverić Mirna, Lorencin SerĎo, Medica Matija, Mišković 
Draţen, Peruško Viktor, Radolović Rosanda Divna, Ukotić Simeone, Vidmar Verica, Zlatić Marko, 
Zoričić Davor i Zuccon Claudio 
Odsutni: Iveša Neven i Privrat Klaudio  
Ostali prisutni: načelnik Buić Goran, zamjenik načelnika Damir Demarin, pročelnice Suzana Racan 
Stern,  Silvija Perica, Jasmina Ritoša Benazić i Zdenka Vratović, direktor Buţa d.o.o. Aleksander 
Vojak, ravnateljica JU Kamenjak Maja Šarić, direktor Med eko servis d.o.o. i Albaneţ d.o.o Edo 
Krajcar, član uprave Med eko servis d.o.o. Enco Crnobori, predstavnica  Dječjeg vrtića Medulin 
Martina Patačko Karlovčan, predsjednica Savjeta mladih OM Ana Ţufić, zapisničarka Duška 
Mihaljević i direktor AD arhitektura i dizajna Pula Davor Matticchio. 
  
Predsjednik Općinskog vijeća pozdravlja sve vijećnike, načelnika, djelatnike općine, direktore, 
ravnatelje  i ostale. 
Konstatira da je prisutan dovoljan broj vijećnika da se mogu donositi pravovaljane odluke, navodi da 
se materijale za odlučivanje uz poziv dobilo elektronskom poštom te otvara 29. sjednicu Općinskog 
vijeća Općine Medulin. 
 
Otvara se  rasprava za dnevni red, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Dnevni red je 
usvojen jednoglasno sa 13 glasova ZA. 
 
 

DNEVNI RED 
1. Aktualni sat 
2. Donošenje zaključka o usvajanju zapisnika sa 28.sjednice Općinskog vijeća Općine Medulin 
3. Donošenje odluke o izradi urbanističkog plana ureĎenja zone ugostiteljsko turističke namjene 

KRASE 
4. Donošenje odluke o izradi izmjena i dopuna Urbanističkog plana ureĎenja Medulin 

graĎevinsko područje naselja 
5. Donošenje odluke o  usvajanju programa rada Savjeta mladih Općine Medulin za 2017.godinu 
6. Donošenje rješenja o razrješenju zamjenice predsjednika Općinskog vijeća Općine Medulin 

Divne Radolović Rosanda i izboru Matije Medica na navedenu funkciju  
7. Donošenje rješenja o razrješenju predsjednice Odbora za kulturu Divne Radolović Rosanda  i 

izboru Mirne Leverić na navedenu funkciju 
8. Donošenje rješenja o razrješenju predsjednice Komisije za izbor i imenovanje Divne 

Radolović Rosanda i izboru Verice Vidmar na navedenu funkciju 
9. Donošenje rješenja  o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Medulin 
10. Donošenje odluke o zaduţenju Općine Medulin 
11. Donošenje odluke o davanju suglasnosti za zaduţivanje i jamstva tvrtki Albaneţ d.o. 
12. Donošenje Pravilnika o metodologiji i rokovima za utvrĎivanje programa javnih potreba u 

sportu 
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13. Donošenje zaključka o prihvaćanju informacije o izvještaju o poslovanju trgovačkog društva 
Buţa d.o.o. za 2015.godinu 

14. Donošenje zaključka o prihvaćanju informacije o izvještaju o poslovanju Dječjeg vrtića 
Medulin za 2015.godinu 

15. Donošenje zaključka o prihvaćanju informacije o izvještaju o poslovanju Javne ustanove 
Kamenjak za 2015.godinu 

16. Donošenje zaključka o prihvaćanju informacije o izvještaju o poslovanju trgovačkog društva 
Med eko servis d.o.o. Pomer za 2015.godinu 

17. Donošenje zaključka o prihvaćanju informacije o izvještaju o poslovanju trgovačkog društva 
Albaneţ d.o.o. Pomer za 2015.godinu 

18. Donošenje odluke o davanju suglasnosti na izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula 
te na izvješće o radu Upravnog vijeća JVP Pula za razdoblje od 01.01.-31.12.2015. 

19. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Medulin za  2016.godinu 
20. Donošenje odluke o koeficijentima za obračun plaće sluţbenika i namještenika Općine 

Medulin 
 
Prelazi se na prvu točku dnevnog reda  
 
Ad.1) Aktualni sat započinje u 19:05 sati  
 
GĎa Leverić postavlja pitanje načelniku: Kada će se maknuti mobilne kućice koje se nalaze na 
parkingu kod agencije Marko Polo? Komunalni redar Općine je dolazio na teren i rečeno je da će biti 
maknute do 15.08.ove godine. MeĎutim, to nije učinjeno pa bi trebalo ispitati kada će se ukloniti. 
Drugo pitanje upućuje direktoru Buţe d.o.o. Primjetila je da su se krajem sezone maknuli lanci s 
parkinga iza marketa Konzum, da li se misli maknuti i parking kućica. Šteta bi bilo da tko u nju provali 
i uništi je.  
 
G.Vojak odgovara da će se kućica svakako maknuti, a najvjerojatnije će se i parking eliminirati jer se 
pomenuta lokacija nije baš pokazala primjerena za parkiranje. 
 
G.Demarin odgovara da trenutno nema mogućnosti razgovarati s komunalnim redarom jer više nije 
zaposlen u Općini Medulin pa će direktno kontaktirati g. Šekeriju i informacija će biti prosljeĎena na 
sljedećoj sjednici Općinskog vijeća. 
 
G.Zoričić ima dva pitanja. Prvo, unazad nekoliko sjednica se raspravljalo i razgovaralo o Pulaprometu 
i nabavci plinskog autobusa. Shodno tome, interesira ga da li će se time poboljšati njihova usluga 
odnosno da li će uvesti direktnu liniju Pula -  Medulin. Zapravo, da li  time slijedi poboljšanje i ostalih 
njihovih usluga općenito ? 
Drugo pitanje se odnosi na slike Renata Percana. Što se misli s njegovom ostavštinom ? 
 
G.Buić predlaţe da se po pitanju Pulaprometa dogovori zajednički sastanak  na kojem bi traţili 
poboljšanje kvalitete njihove usluge. 
Što se tiče slika Renata Percana, one su sve popisane, organizira se izloţba, ali ugovor nije potpisan. 
Ugovor se neće potpisivati bez odluke Općinskog vijeća. 
 
GĎu R.Rosanda zanima da li se moglo izbjeći poništenje natječaja za koncesiju sidrišta u 
Vinkuranskoj vali? Općina Medulin je time ostala bez prihoda. Zar se zakasnilo s raspisivanjem 
natječaja? 
 
G.Buić odgovara da se nije dobilo pravovaljane ponude i moralo se poništiti natječaj i time se izgubila 
mogućnost za ponovni natječaj što mu je veoma krivo.  U svakom slučaju, Općina nije zakasnila sa 
raspisivanjem natječaja. 
 
G.Lorencina zanima da li se zna u kojoj mjeri Općina moţe spriječiti bespravnu gradnju i koliko 
postupka se pokrenulo za spriječavanje pomenutog?  
 
G.Buić objašnjava da su ti zahtjevi predani i realizirani prije donošenja našeg prostornog plana. 
Naţalost, sustav propušta stare zahtjeve za graĎenje koji ne odgovaraju našim planovima. Propisi su 
dosta labavi i investitori pronalaze odreĎene rupe za realizaciju takvih zahtjeva. 
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G.Jukopila navodi da je još prije 3 mjeseca pitao za zemljišta koja je Općina kupila, a nije se uknjiţila. 
Što je s tim? 
 
GĎa Vratović odgovara da su to sve stari predmeti kojih se dosta riješilo. Dostaviti će izvještaj o 
uknjiţbi svih predmeta koje se realiziralo u zadnje vrijeme. 
 
G.Zlatić iznosi problem vezan za parking kod restorana Da Giovani u Medulinu. Vidio je da se ljude 
tjera sa tog parkinga, a Općina Medulin je vlasnik tog zemljišta. Trebalo bi ispitati zbog čega se to 
radi. 
 
G.Buić se u potpunosti slaţe da to nije ispravno, ni dopušteno jer je parking u vlasništvu Općine. 
Smatra da bi ga trebalo bolje označiti ili napisati da je to javni parking.  
 

Aktualni sat je završen u 19:25 sati 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.2) Donošenje zaključka o usvajanju zapisnika sa 28.sjednice Općinskog vijeća Općine 
Medulin 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:12  PROTIV:0  SUZDRŢANI:1 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.3) Donošenje odluke o izradi urbanističkog plana uređenja zone ugostiteljsko turističke 
namjene KRASE 
Izvjestitelj je direktor AD arhitektura i dizajn Pula Davor Matticchio 
 
Otvara se rasprava 
G.Perušku je veoma drago što je došlo do izrade ovog plana jer su Krase pravi dragulj. Na osnovu 
ovoga se otvaraju vrata i mogućnosti gradnje na cjelokupnom području. Smatra da je ovaj plan 
veoma vaţan za razvoj Medulina.  
 
Zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:13  PROTIV:0  SUZDRŢANI:0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
Ad.4) Donošenje odluke o izradi izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Medulin 
građevinsko područje naselja 
Izvjestiteljica je pročelnica Zdenka Vratović 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:13  PROTIV:0  SUZDRŢANI:0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.5) Donošenje odluke o  usvajanju programa rada Savjeta mladih Općine Medulin za 
2017.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Jasmina Ritoša Benazić 
 
Otvara se rasprava 
GĎa R.Rosanda pohvaljuje Plan, puno je napisano, veoma su aktivni. Unazad nekoliko sjednica je 
traţila ako je moguće da se dostavi koliko ima mladih u općini Medulin, koliko je nezaposlenih, koliko 
studenata, kakvi su im ţivotni uvjeti i sl. Ţeljela bi znati ove podatke.  
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GĎica Ţufić, predsjednica Savjeta mladih OM odgovara da mladi u kategoriji od 15 – 30 godina čine 
15%, a ako se obuhvati djecu i mlade onda je to 25%. Za obrazovanje i nezaposlenost nemaju 
podatke. 
 
GĎa Leverić je u financijskom planu primjetila stavku – edukacija te misli da bi trošenje dobivenih 
sredstava trebali pravdati računima.  
 
GĎica Ţufić ističe da treba razlikovati Savjet mladih od Udruge mladih. Savjet je u proračunu, nemaju 
svoj račun i oni su savjetodavno tijelo. Svi njihovi sastanci nemaju trošak već su samo u opisnom 
djelu. 
 
Zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:13  PROTIV:0  SUZDRŢANI:0 
 

Predsjednik Općinskog vijeća predlaže stanku u 19:52 sata 
Općinsko vijeće započinje s radom u 20:05 sati 

 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.6) Donošenje rješenja o razrješenju zamjenice predsjednika Općinskog vijeća Općine 
Medulin Divne Radolović Rosanda i izboru Matije Medica na navedenu funkciju  
Izvjestiteljica je pročelnica Jasmina Ritoša Benazić 
 
Prijedlog Komisije za izbor i imenovanje dostavlja se u zapisnik.  
Prijedlog se odnosi na točke 6., 7., 8. i 9. dnevnog reda. 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:10  PROTIV:0  SUZDRŢANI:3 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.7) Donošenje rješenja o razrješenju predsjednice Odbora za kulturu Divne Radolović 
Rosanda  i izboru Mirne Leverić na navedenu funkciju 
Izvjestiteljica je pročelnica Jasmina Ritoša Benazić 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:9  PROTIV:0  SUZDRŢANI:4 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.8) Donošenje rješenja o razrješenju predsjednice Komisije za izbor i imenovanje Divne 
Radolović Rosanda i izboru Verice Vidmar na navedenu funkciju 
Izvjestiteljica je pročelnica Jasmina Ritoša Benazić 
 
Otvara se rasprava 
G.Peruško nije pristalica takvog načina rješavanja. Obzirom da je to Kandidacijska lista Gorana Buića 
ne ţeli se miješati, ali kao vijećnici Općinskog vijeća Općine Medulin bi ipak trebali dobiti nekakvo 
objašnjenje.   
 
G.Buić izvješćuje prisutne da je prije 2 mjeseca odrţan sastanak. Ţelio je zamoliti gĎu Divnu da izaĎe 
iz Vijeća jer ona je u ovo vijeće ušla kao član kandidacijske liste Gorana Buića, a sada je vijećnica 
kao član nezavisne liste. Pored svega toga ipak su odlučili da takav sastav treba i zadrţati. Misli da 
nema potrebe za nekakvim dodatnim objašnjenjem.  
 
GĎa R.Rosanda kaţe da nema komentara. Rekla je da izlazi iz liste, iz Odbora za kulturu i kao 
zamjenica predsjednika vijeća, ali nema namjeru napustiti mandat kao vijećnica. Dodaje da si 
slobodno zadrţe svoju funkciju, ali da nikako neće dati svoj mandat u Vijeću. 
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Zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:9  PROTIV:0  SUZDRŢANI:4 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.9) Donošenje rješenja  o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Medulin 
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
Predsjednik prenosi ispriku ravnateljice zbog nemogućnosti dolaska na sjednicu. 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:10  PROTIV:0  SUZDRŢANI:3 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.10) Donošenje odluke o zaduženju Općine Medulin 
Izvjestiteljica je pročelnica Silvija Perica 
 
Zapisnik Komisije za proračun i finacije se dostavlja u zapisnik.  
Odnosi se na točke 10., 11., 12., 13., 14., 15., 16. i 17.dnevnog reda. 
 
Otvara se rasprava 
G.Zoričić primjećuje da se ponovno spominje izgradnja prometnice Paredine. Ona se gradi već 
godinama. Već 12 godina je vijećnik i stalno se spominje ta prometnica. Zar se nema novaca za 
njenu izgradnju? 
 
G.Buić odgovara da je prije mjesec dana isplanirana i da postupamo po proračunu. Ne moţemo 
čekati do sljedećeg proračuna. 
 
G.Zoričić je uvjeren da su bogata općina i misli da ne trebamo ići u kredit. Za neka zemljišta nismo se 
ni uknjiţili, a s druge strane diţemo kredit. To mu nikako nije jasno. Premantura ima dosta prihoda, a 
opet razmišljamo o kreditu. 
 
G.Perušku nije jasno zašto diţemo kredit ako imamo planirana sredstva u proračunu. Ova prometnica 
nije prioritet. Po njemu je prioritet Mala zaobilaznica, vertikala Burle, istočna zaobilaznica i Dom za 
starije i nemoćne. Za ova 4 prioriteta nismo započeli ništa raditi, a sada ţelimo dizati kredit za nešto 
što po njemu nije prioritetno. Nećemo biti u stanju sve to realizirati.  
 
G.Jukopila se slaţe s g. Peruškom. Nisu protiv izgradnje prometnica, ali ako već imamo sredstva u 
proračunu zašto diţemo kredit. Znali smo da imamo novaca i nju je trebalo napraviti iz tih sredstava. 
 
G.Zlatić dodaje da je dogovoreno da se prometnica gradi i proračun je izglasan da se financira iz 
kredita. 
 
Zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:8  PROTIV:2  SUZDRŢANI:3 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.11) Donošenje odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje i jamstva tvrtki Albanež d.o. 
Izvjestiteljica je pročelnica Silvija Perica 
 
Otvara se rasprava 
G.Jukopilu zanima da li je ovo isključivo iz naših sredstava? Zar se kanalizacija nije gradila zajedno 
sa Hrvatskim vodama? 
 
G.Krajcar tumači da su to projekti EU pokrenuti u prosincu 2014.godine. Naša javna nabava nije 
usklaĎena s  javnom nabavom EU. Uvjet je da osiguramo 80% sredstava na imovinsko pravnom 
području na trasama. Napominje da je velika krivica u Hrvatskim vodama i Vladi. 
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G.Jukopila dodaje: Ako je dobro shvatio, ovih 3,5 miliona kuna su naša sredstva da bi mogli 
konkurirati  u EU. Koliko ćemo još kredita uzimati ? 
 
G.Krajcar objašnjava da općina mora osigurati 15% investicije što znači da svake godine za izgradnju 
kanalizacije mora planirati 7-8 miliona kuna. 
 
G.Jukopili je jasno da se kanalizacija mora graditi, ali nije mu jasno koliko će se još kredita uzimati. 
Mora se znati dokle i za što se zaduţujemo.  
 
G.Buić pokušava objasniti da je problem kanalizacije što se ona uvijek radi i što uvijek u nju treba 
financirati. 
 
Zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:13  PROTIV:0  SUZDRŢANI:0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.12) Donošenje Pravilnika o metodologiji i rokovima za utvrđivanje programa javnih potreba 
u sportu 
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 
Otvara se rasprava 
G.Jukopila je nezadovoljan ovim načinom rada. Odvajamo milionske iznose za Sportsku zajednicu, a 
nemamo kriterije, Sada pokušavamo na brzinu raditi nekakvu metodologiju. 
 
G.Buić odgovara da Sportska zajednica ima monopol nad javnim potrebama u sportu, a Općina nema 
utjecaj na to, ali upravo ovim pravilnikom moţe Općina odnosno načelnik i Općinsko vijeće utjecati na 
raspored sredstava.  
 
G.Zoričić pita: Koji su vaši vaţeći kriteriji u ovom trenutku? 
 
G.Buić objašnjava da upravo o tome i govori. Ovim pravilnikom se moţe kontrolirati  javne potrebe u 
sportu. 
 
G.Zoričić – a gdje moţemo dobiti te kriterije? 
 
G.Buić dodaje da će se kriteriji dostaviti prije donošenja proračuna za 2017 godinu. 
 
Ispravak navoda 
 
GĎa R.Rosanda smatra da je u skladu sa Zakonom da Sportska zajednica ima svoje kriterije. Mi se 
ne moţemo miješati u kriterije, to nije u redu i nije zakonski. 
 
G.Buić smatra da mi moramo dati suglasnost na njihove kriterije i imati utjecaj na to, pa ne mogu 
valjda  u upravi Sportske zajednice raditi što ih je  volja. 
 
Zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:12  PROTIV:1  SUZDRŢANI:0 
 

g.Jukopila je izašao u 20:55 sati 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.13) Donošenje zaključka o prihvaćanju informacije o izvještaju o poslovanju trgovačkog 
društva Buža d.o.o. za 2015.godinu 
Izvjestitelj je direktor Aleksander Vojak 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:12  PROTIV:0  SUZDRŢANI:0 
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Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.14) Donošenje zaključka o prihvaćanju informacije o izvještaju o poslovanju Dječjeg vrtića 
Medulin za 2015.godinu 
Izvjestiteljica je tajnica Martina Patačko Karlovčan 
 

g.Jukopila se vratio u 21:00 sati 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:13  PROTIV:0  SUZDRŢANI:0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.15) Donošenje zaključka o prihvaćanju informacije o izvještaju o poslovanju Javne 
ustanove Kamenjak za 2015.godinu 
Izvjestiteljica je ravnateljica Maja Šarić 
 
Otvara se rasprava 
G.Zoričić ţeli znati koliko je koštao sustav naplate? Ima informaciju da bio preko milion kuna.  
 
GĎa Šarić odgovara da će podatke dostaviti na uvid svim vijećnicima. Dodaje da će ujedno i 
financijsko izvješće dostaviti svim vijećnicima pismenim putem. 
 
Zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:10  PROTIV:0  SUZDRŢANI:3 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
Ad.16) Donošenje zaključka o prihvaćanju informacije o izvještaju o poslovanju trgovačkog 
društva Med eko servis d.o.o. Pomer za 2015.godinu 
Izvjestitelj je član Uprave Enco Crnobori 
 
Otvara se rasprava 
G.Zoričić smatra da se malo govori koliko su prihodi i rashodi po nekim djelatnostima. 
Primjerice:koliko su prihodi, a koliko rashodi razvrstavanja otpada, koliko je odrţavanje javnih 
površina, groblja…itd. Trebali bi izvješće po djelatnostima.  
 
G.Crnobori kaţe da će im dostaviti te podatke. Kaštijun će svakako odrediti svoju cijenu odvoza 
smeća.  
 
G.Zoričić misli da dobivamo puno manje nego što trošimo za odvoz smeća. Ima dojam da 
stanovništvo snosi veći dio troška nego što bi trebalo. 
 
G.Peruško smatra da je  to vrlo sloţena materija. Napravljeno je puno promašaja. Siguran je da će se 
cijena povećati. Pita se koliko se zaradilo na selektivnom odvajanju otpada. Išlo se u melagomansko 
skupljanje i imati ćemo velike troškove u odvozu, selekcioniranju i deponiranju. Nismo se ni pokušali 
osloboditi eko rente koju plaćamo za deponiranje na Kaštijun. Nije suglasan s takvim načinom rada. 
 
G.Jukopili je vrlo interesantan ovaj razgovor o cijenama odvoza smeća. Smatra da treba što manje 
trošiti novca. U izvješću je primjetio stavku: menadţment i upravljanje tvrtkom. Zanima ga što to 
znači? 
 
G.Krajcar odgovara da se to odnosi na upravu, zaštitu na radu, računovodstvo, politiku tvrtke i sl. za 
oba trgovačka društva: Albaneţ i Med eko servis. 
 
G.Buić napominje da dostava izvješća nije zakonska, ali se ipak dostavlja svim  vijećnicima kako bi 
imali uvid u poslovanje naših općinskih firmi.. 
 
G.Crnobori dodaje da se kalkulacije stalno rade i predlaţe tematsku sjednicu na temu: Cijena odvoza 
smeća odnosno prikupljanje i selektivno odvajanje otpada. 
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G.Peruška zanima kakav utjecaj ima Arenaturist na odvoz smeća i na potrošnju vode? To će sve 
utjecati na račune graĎana. Trebamo znati rashode i prihode. Mi u startu plaćamo 3 puta veću cijenu 
odvoza i plaši se da će se to sigurno povećati. Treba dobro analizirati tu problematiku. Koliko Općina 
Medulin godišnje troši vodu, a od toga turizam sigurno troši najviše. 
 
G.Jukopilu interesira da li se radila usporedna  kalkulacija za istu uslugu, a da to radi Pula 
Herculanea ? 
 
G.Crnobori kaţe da se nije radila usporedna kalkulacija. Smatra da imamo dobru i kvalitetnu uslugu i 
naravno, da ona i košta. 
 
G.Jukopila kaţe da je upoznat sa problematikom. 
 
G.Buić smatra da Društvo radi savjesno i zakonski. Firma funkcionira kako treba i postignuti rezultati 
su uzor. 

gđa R.Rosanda je izašla u 21:50 sati 
 
Zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:9  PROTIV:0  SUZDRŢANI:3 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.17) Donošenje zaključka o prihvaćanju informacije o izvještaju o poslovanju trgovačkog 
društva Albanež d.o.o. Pomer za 2015.godinu 
Izvjestitelj je direktor Edo Krajcar 
 

gđa R.Rosanda se vratila u 21:58 sati 
 

Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:10  PROTIV:0  SUZDRŢANI:3 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.18) Donošenje odluke o davanju suglasnosti na izvješće o radu Javne vatrogasne 
postrojbe Pula te na izvješće o radu Upravnog vijeća JVP Pula za razdoblje od 01.01.-
31.12.2015. 
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 

g.Peruško je izašao u 22:00 sati 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:12  PROTIV:0  SUZDRŢANI:0 

 
g.Peruško se vratio u 22:05 sati 

Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.19) Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Medulin za  
2016.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Silvija Perica 
 
Otvara se rasprava 
G.Peruško je nezadovoljan dinamikom realizacije.Nije zadovoljan realizacijom za naselje Medulin. 
Stanje je zabrinjavajuće, treba biti u skladu sa proračunom. U tri proračuna stavljamo iste stavke i to 
se prenosi, a nema realizacije. Prihvaća u ovom djelu izvršenje, ali za realizaciju nije suglasan, a 
pogotovo za Medulin. Slaţe se za svaku gradnju, ali traţi ravnomjerniju realizaciju. 
 
G.Jovan je takoĎer nezadovoljan realizacijom u Banjolama. Zašto nije realiziran sportski centar?  
 
G.Buić odgovara da je realizacija nekog projekta mukotrpan posao, a pogotovo ako se ţali koja 
osoba. Takav slučaj je i sa Sportskim centrom u Banjolama. Imamo pravomoćnu lokacijsku dozvolu, 
rješenje katastra i drugu dokumentaciju, ali vanjski utjecaji ne dopuštaju da se neki projekti realiziraju. 
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Nema se sustav koji će to zakonski odraditi i u što kraćem roku. Zalagati će se da se realiziraju svi 
projekti koji su prioritet. Činjenica je da imamo blokadu sustava i to je najveći problem realizacije 
pojedinog projekta. 
 
Zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:9  PROTIV:0  SUZDRŢANI:4 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.20) Donošenje odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Općine 
Medulin 
Izvjestiteljica je pročelnica Jasmina Ritoša Benazić 
 
Otvara se rasprava 
G.Zoričić je uočio velike razlike u plaćama, a poslovi su isti jedino je naziv opisno drukčiji.. Ima li 
kakve naznake da se plaće izravnaju odnosno povećaju manje plaće ? 
 
G.Buić kaţe da će se pokušati ujednačiti plaće, ali je u pitanju kolektivni ugovor. Svakako ţeli zadrţati 
srednji modus i da svi djelatnici budu zadovoljni.  
 
G.Zoričić smatra da nije stvar u visini plaće već u efikasnosti. Čini mu se da u Općini radi puno manje 
ljudi nego je zaposleno. Neki rade puno više jer „vuku“ za ostale koji su samo na broju. 
 
G.Demarin dodaje da smo poravnali troškove prijevoza i dodatke na plaće. 
 
GĎa R.Rosanda smatra da razlika postoji u ostalim materijalnim pravima. Općina ima puno veće 
prihode od ostalih, a te podatke nismo dobili. 
 
G.Peruško misli da je ovo vrlo delikatna i sloţena problematika. Ima nelogičnosti. To je odgovornost 
načelnika. Nitko ne moţe imati veću plaću od načelnika. To je apsurd. Mora se imati normative. Svaki 
sluţbenik mora imati normu i tako mu odrediti koeficijent.  
 
Zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA:12  PROTIV:0  SUZDRŢANI:1 
 
 
 
Predsjednik zaključuje da je ovime iscrpljen dnevni red, zahvaljuje se svima na konstruktivnim 
raspravama i diskusijama te zatvara 29.sjednicu Općinskog vijeća Općine Medulin.  
 
Završeno u  22:30 sati 
 
 
 
Zapisnik vodila          Općinsko vijeće Općine Medulin 
Duška Mihaljević                     Predsjednik 
            Marko Zlatić 
 
 
 
 
 
 
 


